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Pro repair stand with double clamp,
quick release

配置文件

产品属性

1693CQ



* Images of products are symbolic. All dimensions are in mm, and weight in grams. All listed
dimensions may vary in tolerance.

配有固定底板和两个夹钳的自行车维修架设计，供维修工作间和更多需求的用户使用。●

架子允许两个机械师同时维修两台自行车。●

新型塑料杯能够存放工具和备用零件。●

固定底板符合人体工程学，最大负载是45千克，可用于维修重型自行车。●

Stand is adjustable by height between 947 and 1570 mm.●

架子的重量是56.5公斤。●

其他附件-卷纸架。●

夹子能够夹住任何管状，直径从最小的Ø22mm 到最大的 Ø60mm.●

可更换的夹钳橡胶配件，1693.11●

Code 623228 article 1693C1 is stand with two jaws with spring and without fixed plate●

Code 623224 article 1693CS is stand with fixed plate and two jaws with adjustable nut●

Code 623229 article 1693CS1 is stand with two jaws with adjustable nut and without fixed plate●

Code 623230 article 1693CS2 is stand with two jaws(with spring and adjustable nut) and without fixed

plate

●

自行车维修架1693C1、1693CS1和1693CS2用于安装地板或天花板。●
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